

Title (en)  
Folded label.

Title (de)  
Gefaltetes Etikett.

Title (fr)  
Etiquette pliable.

Publication  
**EP 0570728 A1 19931124 (DE)**

Application  
**EP 93106776 A 19930427**

Priority  

- DE 9206804 U 19920520
- DE 9211645 U 19920829

Abstract (en)  
A folded label having a lower side (1) which has on its back a self-adhesive compound concealed by an easily removable covering, and having a plurality of sides (2, 3, 4) which lie, in the folded-together state, on the front of the lower side and, in the pulled-apart or opened-out state, together with the lower side result in an elongate strip or a sheet. The label is characterised in that, in a plurality of folds (5, 6) formed by the sides, a region (7) with a self-adhesive compound for reversible sticking is provided on a side (2, 3, 4) forming such a fold, which region holds the label together in the folded state, but which allows the label to be opened, pulled apart or opened out several times and folded together again to close it. <IMAGE>

Abstract (de)  
Gefaltetes Etikett mit einer unteren Seite (1), die auf ihrer Rückseite eine mit einer leicht abziehbaren Abdeckung eingedeckten Selbstklebemasse aufweist, und mit mehreren Seiten (2,3,4), die im zusammengefalteten Zustand auf der Vorderseite der unteren Seite liegen und im auseinandergezogenen oder aufgeklappten Zustand zusammen mit der unteren Seite einen länglichen Streifen oder ein Blatt ergeben, dadurch gekennzeichnet, daß in mehreren der durch die Seiten gebildeten Falten (5,6) auf einer eine solche Falte bildenden Seite (2,3,4) ein Bereich (7) mit einer Selbstklebemasse für reversible Verklebung vorgesehen ist, der das Etikett im gefalteten Zustand zusammenhält, der es aber ermöglicht, das Etikett mehrfach zu öffnen, auseinanderzuziehen oder aufzuklappen und wieder zusammenfaltend zu verschließen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**G09F 3/02**

IPC 8 full level  
**G09F 3/00** (2006.01); **G09F 3/02** (2006.01); **G09F 3/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G09F 3/0289** (2013.01)

Citation (search report)  

- [X] US 3994089 A 19761130 - SCHWARTZ ARTHUR
- [YD] DE 3346100 A1 19850704 - BEIERSDORF AG [DE]
- [Y] GB 2149349 A 19850612 - WOOLFE MICHAEL ALAN
- [Y] US 4328269 A 19820504 - KORPMAN RALF
- [AD] DE 2417312 A1 19741024 - MINNESOTA MINING & MFG

Cited by  
DE10010528A1; EP0860489A3; SG101919A1; EP0932196A3; US6235366B1; US6868990B2; WO9529054A3; KR100570549B1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0570728 A1 19931124; EP 0570728 B1 19961204**; AT E146005 T1 19961215; DE 59304646 D1 19970116; DE 9211645 U1 19930923;  
ES 2095511 T3 19970216; JP H0651700 A 19940225

DOCDB simple family (application)  
**EP 93106776 A 19930427**; AT 93106776 T 19930427; DE 59304646 T 19930427; DE 9211645 U 19920829; ES 93106776 T 19930427;  
JP 13519893 A 19930514